
ПРОТОКОЛ № 07 – 2024 
ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 
(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808.  

06 квітня 2024 року.         м. Київ  
Початок роботи о 20:30. 
Члени Президії що присутні на засіданні: 

1.  Євген Мойсеєнко Президент ГО «ВФУ», член Президії 
2.  Сергій Поліщук Перший віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
3.  Сергій Шумілов Віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
4.  Єлизавета Виноградова Голова Комісії атлетів ГО «ВФУ», член Президії 
5.   Григорій Голембієвський Член Президії 
6.  Олексій Нижегородов Член Президії 
7.  Олександр Баланюк Член Президії 

Запрошені:  
Олександр Ткач: виконавчий директор ГО «ВФУ» 
Олександр Стешенко: керівник ВП ГО «ВФУ» «Київська міська вітрильна федерація». 
Участь у інтерактивному засіданні беруть сім членів Президії, статутні умови щодо 

наявності кворуму дотримано і Президія може виносити ухвали з питань порядку денного. 
Пропонований порядок денний та супровідні матеріали були попередньо надіслані всім 
членам Президії.  

Організаційна частина. 
Обрання головуючого та секретаря на засіданні Президії. 
Відповідно до Статуту ГО «ВФУ» головуючим на засіданні є президент ГО «ВФУ». 

Секретарем засідання запропоновано обрати – Олександра Ткача. 
ВИРІШИЛИ: на засіданні головує президент ГО «ВФУ» Євген Мойсеєнко, секретарем 

засідання – обрати виконавчого директора ГО «ВФУ» Олександра Ткача. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: Головує на засіданні президент ГО «ВФУ» Євген Мойсеєнко, 

секретар засідання — Олександр Ткач. 
Після узгодження пропонованого порядку денного сформовано і одноголосно 

затверджено остаточний Порядок денний засідання. 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про проведення всеукраїнських змагань  «Вітрила надій».  
Доповідач: Сергій Шумілов. 
2. Про проведення чемпіонату України в класах «Оптиміст», «Кадет», «RС-

Tera». 
Доповідач: Сергій Шумілов.  
3. Затвердження складу суддів чемпіонату Украйни в класах «ILCA» та 

«ULTRA».  
Доповідач: Сергій Шумілов. 
4. Розгляд протоколу Спортивного комітету № 09-2024. 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 
5. Затвердження складу Кваліфікаційного комітету ВФУ.  
Доповідач: Григорій Голембієвський. 
6. Розгляд звернення суддів з вітрильного спорту.  
Доповідач: Сергій Поліщук. 
7. Розгляд попередніх кошторисів відокремлених підрозділів ГО «ВФУ».  
Доповідач: Олександр Ткач.  

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 



Про проведення всеукраїнських змагань  «Вітрила надій».  
Доповідач: Сергій Шумілов. 
Керівник ВП ГО «ВФУ» «Київська міська вітрильна федерація» належним чином 

отримав запрошення, але з невідомих причин не є присутнім на засіданні. 
Сергій Шумілов. повідомив присутніх, що наприкінці травня 2024 року у  

м. Києві проходили всеукраїнські змагання «Вітрила надій» серед юнаків. Змагання 
проводив ВП ГО «ВФУ» «Київська міська вітрильна федерація» (КМВФ). Під час реєстрації 
представники деяких команд намагалися сплатити стартові внески готівкою. Попри 
зауваження представника ГО «ВФУ що це суперечить «Положенню про сплату до ГО 
«ВФУ» стартових внесків», які треба сплачувати банківським переказом на рахунок ГО 
«ВФУ», заступниця керівника КМВФ особисто, призначила особу, яка приймала стартові 
внески готівкою в розмірі попередньої оплати. Таким чином вона свідомо порушила вимоги 
«Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків».   

Олександр Ткач повідомив присутніх що на рахунок ГО «ВФУ», відповідно до 
«Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків», попередньо (за три дні до початку 
реєстрації), було перераховано 3900 грн. від 13 осіб. Більш до ГО «ВФУ» не було 
надходжень  за стартові внески для участі у цих змаганнях.  

Попередній кошторис, для перерахування на рахунок КМВФ коштів до початку 
змагань, задля використання їх для підвищення якісного рівня проведення регати, надійшов 
від керівника КМВФ 24 квітня, хоча реєстрація учасників відбулася 22 квітня. Згідно з 
результатами змагань, в них взяли участь 75 юнаків та дівчат, з яких лише 13 сплатили 
стартові внески.  

Таким чином КМВФ, під час проведення змагань, порушила вимоги пунктів: №№ 
4,8,9,10,12 «Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків». 

Після обговорення була висунута наступна пропозиція: КМВФ у термін до 01 червня 
2024 року повинна виправити ситуацію що виникла через несплату стартових внесків 
учасниками змагань «Вітрила надій». Кошти за стартові внески від 62 учасників повинні бути  
перераховані на рахунок ГО «ВФУ» відповідно до вимог «Положення про сплату до ГО 
«ВФУ» стартових внесків», та вжити заходів для запобігання виникнення такого у 
майбутньому. 

ВИРІШИЛИ: ВП ГО «ВФУ» «Київська міська вітрильна федерація» у термін до 01 
червня 2024 року повинна виправити ситуацію що виникла через несплату стартових 
внесків учасниками змагань «Вітрила надій» Кошти за стартові внески від 62 учасників 
повинні бути  перераховані  на рахунок ГО «ВФУ», відповідно до вимог «Положення про 
сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків», та вжити належних заходів для запобігання 
виникнення такого у майбутньому. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
1.1. ВП ГО «ВФУ» «Київська міська вітрильна федерація» у термін до 01 червня 

2024 року повинна виправити ситуацію що виникла через несплату стартових внесків 
учасниками змагань «Вітрила надій». 

1.2. Кошти за стартові внески від 62 учасників повинні бути перераховані на 
рахунок ГО «ВФУ», відповідно до вимог «Положення про сплату до ГО «ВФУ» 
стартових внесків». 

1.3. ВП ГО «ВФУ» «Київська міська вітрильна федерація» має вжити належних 
заходів для запобігання виникнення такого у майбутньому. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Про проведення чемпіонату України в класах «Оптиміст», «Кадет», «RС-Tera». 
Доповідач: Сергій Шумілов. 
Сергій Шумілов. повідомив присутніх, що невдовзі починається чемпіонат України з 

вітрильного спорту в класах: «Оптиміст», «Кадет», «RС-Tera» серед юнаків.  



Задля проведення змагань на належному рівні з урахуванням вимог нормативних 
документів та приписів ГО «ВФУ», «Положення про сплату вступних та членських внесків 
до ГО «ВФУ» у 2024 році» та «Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків», є 
потреба у призначенні на змагання судді-інспектора з наданням йому відповідних 
повноважень під час проведення чемпіонату України.  

Після обговорення було висунуто пропозицію щодо призначення судді національної 
категорії Сергія Шумілова суддею-інспектором на чемпіонаті України з вітрильного спорту 
в класах «Оптиміст», «Кадет», «RC Tera» серед юнаків: з правом внесення змін до 
Вітрильницької інструкції;  здійсненням контролю за роботою голів комітетів, комісій, бюро 
змагань тощо, виконанням умов  зазначених  вище  положень, та інших нормативних 
документів та приписів ГО «ВФУ». 

Після закінчення змагань суддя інспектор має подати до Президії звіт щодо роботи 
суддів під час проведення зазначеного чемпіонату України. 

ВИРІШИЛИ: Призначити суддю національної категорії Сергія Шумілова суддею-
інспектором на чемпіонаті України з вітрильного спорту в класах «Оптиміст», «Кадет», «RC 
Tera» серед юнаків: з правом внесення змін до Вітрильницької інструкції; здійсненням 
контролю за роботою голів комітетів, комісій, бюро змагань тощо, контролем за  виконанням 
умов «Положення про сплату вступних та членських внесків до ГО «ВФУ» у 2024 році» та 
«Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків» під час реєстрації для участі у 
змаганні, інших нормативних документів та приписів ГО «ВФУ». 

Після закінчення змагань суддя-інспектор має подати до Президії звіт щодо роботи 
суддів під час проведення зазначеного чемпіонату України. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

5 0 2 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
2.1. Призначити суддю національної категорії Сергія Шумілова суддею-

інспектором на чемпіонаті України з вітрильного спорту в класах «Оптиміст», 
«Кадет», «RC Tera» серед юнаків: з правом внесення змін до Вітрильницької 
інструкції; здійсненням контролю за роботою голів комітетів, комісій, бюро змагань 
тощо, контролем за  виконанням умов «Положення про сплату вступних та членських 
внесків до ГО «ВФУ» у 2024 році» та «Положення про сплату до ГО «ВФУ» стартових 
внесків» під час реєстрації для участі у змаганні, інших нормативних документів та 
приписів ГО «ВФУ». 

 2.2. Після закінчення змагань суддя-інспектор має подати до Президії звіт щодо 
роботи суддів під час проведення чемпіонату України з вітрильного спорту в класах 
«Оптиміст», «Кадет», «RС-Tera» серед юнаків. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Затвердження складу суддів чемпіонату Украйни в класах «ILCA» та «ULTRA».  
Доповідач: Сергій Шумілов. 
Сергій Шумілов ознайомив присутніх зі списком суддів яких запропонував Комітет з 

проведення змагань для проведення чемпіонату України в класах «ILCA» та «Ultra». Сергій 
Шумілов також зазначив що всі судді мають відповідні категорії.  

Запропоновано затвердити склад суддів на проведення чемпіонату України в класах 
«ILCA» та «Ultra». 

ВИРІШИЛИ: затвердити склад суддів на проведення чемпіонату України в класах 
«ILCA» та «Ultra». 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: Затвердити склад суддів на проведення чемпіонату України в 

класах «ILCA» та «Ultra». 



СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Розгляд протоколу Спортивного комітету № 09-2024. 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 
Олексій Нижегородов доповів присутнім, що 30 квітня 2024 року пройшло чергове  

засідання Спортивного комітету на якому були розглянуті чотири основні питання: 
1. Інформація щодо витрат на спортивні заходи ЄКП січень-квітень 2024 року. 
2. Обговорювання та затвердження розподілу залишку коштів на спортивні заходи 

ЄКП до кінця 2024 року. 
3. Обговорювання та затвердження списків учасників навчально-тренувальних зборів 

та складу офіційних делегацій спортивних заходів на червень 2024 року за поданням 
асоціацій. 

4. Обговорювання та затвердження змін до ЄКП 2024 за поданням асоціацій. 
Олексій Нижегородов розповів про прийняття рішень згідно порядку денного 

засідання. 
Після обговорення було запропоновано затвердити протокол Спортивного комітету від 

30.04.2024 року № 9-2024 
ВИРІШИЛИ: затвердити протокол Спортивного комітету від 30.04.2024 року  

№ 9-2024.  
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
4.1.Затвердити протокол Спортивного комітету від 30.04.2024 року  

№ 9-2024. 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ П’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Затвердження складу Кваліфікаційного комітету ВФУ.  
Доповідач: Григорій Голембієвський. 
Григорій Голембієвський ознайомив присутніх зі складом Кваліфікаційного комітету 

ВФУ, наголосивши що всі кандидати дали згоду приймати участь у роботі Комітету. 
Після обговорення було запропоновано затвердити склад Кваліфікаційного комітету. 
ВИРІШИЛИ: затвердити склад Кваліфікаційного комітету ВФУ. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
7 0 0 0 

Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ:  
5.1. Затвердити склад Кваліфікаційного комітету ВФУ. 
5.2. Виконавчому директору підготувати та подати зміни для внесення їх на сайт 

ГО «ВФУ». 
СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ШОСТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд звернення суддів з вітрильного спорту.  
Доповідач: Сергій Поліщук. 
Сергій Поліщук довів до відома присутніх що до розгляду Президії надійшов протокол 

загальних зборів суддів з вітрильного спорту. Для подальшого роз’яснення слово було 
надано Сергію Шумілову, який особисто був присутнім на зборах. 

Сергій Шумілов повідомив присутніх про те, що на третій день проведення юнацької 
регати «Вітрила надій» було проведено загальні збори суддів з вітрильного спорту, що 
приймали участь у проведенні змагань. На зборах було прийнято рішення про звернення 
до Президії, Ради та президента ГО «ВФУ» з пропозицією встановити для суддів з 
вітрильного спорту пільгові членські внески в розмірі 10% від базового внеску та не 
застосовувати збільшення розміру внеску після закінчення затвердженого Радою терміну 
сплати базового внеску,  



Після всебічного обговорення було запропоновано створити робочу групу на чолі з 
Сергієм Шуміловим, для опрацювання цього питання та винесення його для розгляду на 
Раді ГО «ВФУ». Склад робочої групи запропоновано особисто сформувати очільнику групи 
з правом долучення до її роботи інших фахівців. 

 
ВИРІШИЛИ: створити робочу групу на чолі з Сергієм Шуміловим для опрацювання 

звернення суддів з вітрильного спорту та  винесення цього питання на розгляд  
Ради ГО «ВФУ». Склад робочої групи особисто формує очільник групи з правом долучення 
до її роботи інших фахівців. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
Рішення прийнято. 
УХВАЛИЛИ: Створити робочу групу на чолі з Сергієм Шуміловим для 

опрацювання звернення суддів з вітрильного спорту та винесення цього питання на 
розгляд Ради ГО «ВФУ». Склад робочої групи особисто формує очільник групи з 
правом долучення до її роботи інших фахівців. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ СЬОМЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд попередніх кошторисів відокремлених підрозділів ГО «ВФУ».    
Доповідач: Олександр Ткач.  
Олександр Ткач нагадав, що відповідно до  «Положення про сплату до ГО «ВФУ» 

стартових внесків» для можливості отримання коштів до початку проведення змагань 
відокремлений підрозділ ГО «ВФУ» (ВП), який проводить змагання, має направити до ГО 
«ВФУ» попередній кошторис витрат, згідно якого кошти, що отримано на рахунок ГО «ВФУ» 
за три дні до початку змагань, буде перераховано на поточний рахунок ВП згідно з порядком 
розподілу стартових внесків, який затверджено Радою. Отримані кошти видаються 
керівником ВП під звіт відповідальній особі. Після закінчення змагання ВП подає до Президії 
фінансовий звіт з усіма підтвердними документами. На розгляд до Президії своєчасно 
надійшли попередні кошториси щодо проведення чемпіонату України з вітрильного спорту 
в класах «Оптиміст», «Кадет», «RС Tera» серед юнаків. та чемпіонату України в класах 
«ILCA» та «ULTRA». 

Після ознайомлення зі змістом кошторисів та загального обговорення членами 
Президії, було запропоновано взяти інформацію до відома. Виконавчому директору,  після 
надходження коштів на рахунок ГО «ВФУ», провести відповідні дії в межах «Положення про 
сплату до ГО «ВФУ» стартових внесків».  

Голосування не проводили. 
 

На цьому порядок денний вичерпано, роботу Президії завершено. 
 
 
 

Євген МОЙСЕЄНКО 
Головуючий на засіданні 

Олександр ТКАЧ 
Секретар на засіданні  

 


